

Title (en)
WATER TOBOGGAN FOR PERSONS.

Title (de)
WASSERRUTSCHE FÜR PERSONEN.

Title (fr)
TOBOGGAN A EAU POUR PERSONNES.

Publication
EP 0089956 A1 19831005 (DE)

Application
EP 82900911 A 19820405

Priority
AT 168281 A 19810413

Abstract (en)
[origin: WO8203565A1] The water toboggan comprises a sliding corridor (1) formed by substantially arcuated assembled parts, having the shape of a gutter, fixed at least partially to supports (2). At least two radial arms (5) held at different heights project from each support (2) and are appropriately tensioned by upper anchoring elements (7). The connection area of two parts of the corridor is exclusively supported by one of the radial arms (5), of which the free end has a hinged support member for adjustments.

Abstract (fr)
Le toboggan a eau comprend un couloir glissant (1) forme de parties assemblees essentiellement arquees, en forme de gouttiere, fixe au moins en partie a des appuis (2). Au moins deux bras radiaux (5), maintenus a des hauteurs differentes, font saillie de chaque appui (2) et sont avantageusement tendus par des elements d'ancrage superieurs (7). La zone de raccordement de deux parties du couloir est exclusivement supportee par l'un des bras radiaux (5), dont l'extremite libre presente un organe de soutien articule pour l'ajustage.

IPC 1-7
A63G 21/18

IPC 8 full level
A63G 21/18 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63G 21/18 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8203565 A1 19821028; AT 381236 B 19860910; AT A168281 A 19860215; DE 3262940 D1 19850515; EP 0089956 A1 19831005; EP 0089956 B1 19850410; ES 264469 U 19821116; ES 264469 Y 19830516; GR 75547 B 19840727; IT 1193078 B 19880602; IT 8285549 A0 19820408

DOCDB simple family (application)
AT 8200010 W 19820405; AT 168281 A 19810413; DE 3262940 T 19820405; EP 82900911 A 19820405; ES 264469 U 19820408; GR 820167841 A 19820407; IT 8554982 A 19820408